

問題思考

第一章

- 今天的情況，你認為與路得記背景相似嗎？請從個人屬靈情況及教會光景思考。
- 以利米勒給我學了什麼功課呢？
- 人生充滿選擇，你認為自己最稱心的選擇是什麼？

第二章

- 路得可以得著恩典，有何根據？你生活中有相同的經歷嗎？
- 你認為什麼是屬靈的勤勞？
- 如果你是路得，你會對自己的選擇後悔嗎？你後悔昔日在主前的抉擇嗎？

第三章

- 經歷與基督聯合，十字架是必須麼？請分享自己的經歷。
- 請分享一點「在主腳前」的經歷。
- 「家」這詞在路得記重要嗎？請按自己的領受分享一點。

第四章

- 你同意路得記充滿「愛」嗎？請按自己的領受分享一點。
- 對「至近的親屬」，你有何體會？
- 總結路得記，你認為恢復的條件是什麼？

Discussion Questions

Chapter 1

- Do you think today's condition is similar to the one described in Ruth? Please focus your answer on personal spiritual condition and the situation of the church.
- What lessons can we learn from Elimelech?
- Life is full of choices. What do you think your most desirable choice is?

Chapter 2

- What is the basis for Ruth's grace? Have you had similar experience in your life?
- What do you think "spiritual diligence" means?
- If you were Ruth, would you have regretted your choice? Do you regret the choice you've made before the Lord?

Chapter 3

- Is cross necessary in order to experience union with Christ? Please share your experience.
- Please share your experience on being "at the Lord's feet".
- Is "home" an important thought in Ruth? Please share based on your understanding.

Chapter 4

- Would you agree that the book of Ruth is full of "love"? Please share based on your understanding.
- What is your understand of the term "closest relatives"?
- In Summarizing the book of Ruth, what do you think the conditions for recovery are?